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Under det grönblå styret genomfördes stora satsningar på att öka möjligheterna för 

stockholmarna att idrotta året runt. Vi införde nolltaxa för all barn- och ungdomsidrott året 

om, tände upp på idrottsplatserna för spontanidrottare, slog rekord i antal snöröjda 

fotbollsplaner och utökade arbetet med att lägga isslingor under fotbollsplaner för att kunna 

använda dessa för skridskoåkning på vintern. 

I innevarande års budget har den grönblå majoriteten öronmärkt 60 miljoner kronor för att 

bygga fyra stycken vintertält för fotbollsspel. Djurgårdens IF och Brommapojkarna har 

vintertält och vi ville genom att staden bygger tält komma fler föreningar till del. 

I februari 2022 fattades utredningsbeslut om uppförande av vintertält för fotboll. Enligt 

tidplanen i utredningsbeslutet skulle utredningsarbetet ha varit klart under Q2, produktion 

påbörjas Q3 och vara genomfört Q4 2022. 

Tidigt i utredningen konstaterade idrottsförvaltningen att det är komplicerat att uppföra 

vintertält och valde istället att utreda värmeslingor under fotbollsplaner för att på så sätt 

möjliggöra för fotbollsspel på vintern. På så sätt menar förvaltningen att det skulle kunna 

komma fler föreningar till del och att det skulle vara ett mer effektivt sätt att använda 

budgetmedlen om 60 miljoner kronor. Eftersom att året snart är slut är det viktigt att arbetet 

snabbt växlas upp och att värmeslingor kommer på plats så att de budgetmedel som avsatts 

för ändamålet används.  

  

Med anledning av ovan undrar vi 

  

1. Vilka fotbollsplaner kommer att få värmeslingor i år? 

2. Hur kommer budgetmedlen att fördelas mellan planerna? 

 


